

Safe use of Fingolimod الإستخدام الآمن لدواء فينجوليمود

يُحظر تناول هذا العقار إذا كنت حاملاً. يجب إجراء حمل اختباري للتأكد من أنك لست حاملاً قبل بدء تناول هذا العقار. تحدثي إلى طبيبك في هذا الأمر قبل بدء تناول هذا العقار.

تجنبي استخدام هذا العقار إذا كنتِ قادرة على الحمل، وإذا كنتِ لا تستخدمين وسيلة منع حمل فعالة لتجنب حدوث حمل. يجب عليكِ استخدام وسيلة لمنع الحمل خلال فترة تناول هذا العقار، ولمدة شهرين بعد تاريخ آخر جرعة.

حدثت إصابات بالورم الحليمي البشري (HPV) عند تناول هذا العقار. قد تحتاج إلى تلقي عقار الورم الحليمي البشري قبل تناول هذا العقار. يجب إجراء مسحة عنق الرحم عند الإناث حسب تعليمات طبيبك.

ما هي بعض الأشياء التي يلزمني معرفتها أو فعلها أثناء تناولي لهذا العقار؟

- يبقى هذا العقار في الجسم وقد يؤثر في جهازك المناعي لمدة تصل إلى شهرين بعد تناول آخر جرعة. إذا كنت ستتناول عقاراً آخر سيثبط جهازك المناعي خلال شهرين بعد إيقاف هذا العقار، تحدث إلى طبيبك
- قد تزداد لديك فرصة الإصابة بالعدوى أثناء تناولك لهذا العقار ولمدة شهرين بعد التوقف عن تناوله. فاغسل يديك بشكل متكرر. وابتعد عن المصابين بعدوى أو نزلات برد أو إنفلونزا.
- تحدث إلى طبيبك قبل الحصول على أية لقاحات أثناء تناولك لهذا العقار ولمدة شهرين بعد التوقف عن تناوله. قد يؤدي استخدام هذا العقار إما إلى زيادة احتمال الإصابة بعدوى أو عدم تحقيق اللقاح المفعول المرجو منه.

Pharmacy Services Department –Reference: JHAH Health Encyclopedia and Product Information

This content is for informational purposes and is not intended to be a substitute for the advice of a healthcare professional. It is important that you rely on the advice of a healthcare professional for your specific condition

هذا المحتوى هو لأغراض تثقيفية وهو ليس معد كبديل للنصيحة التي يقدمها الطبيب أو مقدم الرعاية الصحية. من المهم أن تعتمد على نصيحة طبيبك ومقدم الرعاية الصحية فيما يخص حالتك.

Safe use of Fingolimod

الإستخدام الآمن لدواء فينجوليمود

Do NOT take Fingolimod if you are pregnant. You must have pregnancy tests that show you are NOT pregnant before starting this medication. Discuss with your doctor before starting this medication.

Do not take this drug if you are able to get pregnant and are not using effective birth control to prevent pregnancy. You must use birth control while taking this drug **and for 2 months after the last dose.**

HPV infections have occurred with this drug. You may need to have an HPV vaccine before taking this drug. For female patients: Have Pap smears as you have been told by your doctor.

What are some things I need to know or do while I take this medication?

- This drug stays in the body and may affect your immune system for up to 2 months after your last dose. If you will be taking another drug that will suppress your immune system within 2 months after you stop this drug, talk with your doctor.
- You may have more chance of getting an infection while you take this drug and for 2 months after you stop it. Wash hands often. Stay away from people with infections, colds, or flu.
- Talk with your doctor before getting any vaccines while you take this drug and for 2 months after you stop it. Use with this drug may either raise the chance of an infection or make the vaccine not work as well.

Pharmacy Services Department –Reference: JHAH Health Encyclopedia and Product Information

This content is for informational purposes and is not intended to be a substitute for the advice of a healthcare professional. It is important that you rely on the advice of a healthcare professional for your specific condition

هذا المحتوى هو لأغراض تثقيفية وهو ليس معد كبديل للنصيحة التي يقدمها الطبيب أو مقدم الرعاية الصحية. من المهم أن تعتمد على نصيحة طبيبك ومقدم الرعاية الصحية فيما يخص حالتك.